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Protokół Nr VII/ 2010 

z  VII sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 31 sierpnia 2010 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 10.00- 11.50 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na 15 ogółem. Nieobecny radny pan Jan Marzec oraz  pan 
Jerzy Domański. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Agnieszka Popczyk-Borowiecka – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Nowej 

Słupi z siedzibą w Rudkach, 
4. Pani Anna Głowacka – podinspektor ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

obsługi G.K.R.P.A, 
5.Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”, 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na podstawie § 37 Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe do proponowanego porządku 
obrad wprowadzona zostaje dodatkowa uchwała. W związku z tym zaproponowała 
następujący porządek obrad:  
 

Porządek obrad:  

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał: 
    - w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie, rozliczenie i kontroli wykorzystania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy, 

   - w sprawie zmian w budŜecie Gminy Nowa Słupia na 2010 rok, 
- w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/10 z dnia 5 marca 2010 roku w sprawie udzielenia     

pomocy rzeczowej, 
- w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 

roku w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
- w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu oraz              

o przebiegu wykonania planów finansowych gminnej instytucji kultury i publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej, których organem załoŜycielskim jest Gmina Nowa Słupia za 
pierwsze półrocze roku budŜetowego, 

- w sprawie zmian w Statucie Publicznego Przedszkola w Rudkach, 
- w sprawie prowadzenia Alternatywnych Ognisk Przedszkolnych w miejscowości 

Pokrzywianka, 
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- w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy z Gminą Łagów              
w przedmiocie wspólnego wykonania przez Gminy Łagów i Nowa Słupia niektórych 
zadań własnych z zakresu wodociągów i zaopatrzenia w wodę, 

- w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocji Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój              
i Upowszechnianie Aktywnej Integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej, przez Gminę Nowa Słupia/Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 

- zmieniająca uchwałę Nr VIII/80/09 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 
Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2010 rok. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy zadała pytanie, czy są uwagi bądź propozycje do powyŜszego 
porządku obrad. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński zgłosił uwagę, Ŝe nie powinno się dokonywać zmian                  
w porządku obrad tuŜ przed samą sesją. 
 

Innych uwag czy teŜ wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poddała wyŜej przedstawiony porządek obrad 
pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 11 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 1    
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji.  
Radny pan Zenobiusz Nowiński stwierdził, iŜ protokół ten, po opublikowaniu na stronie 
internetowej urzędu gminy, zostanie przez niego sprawdzony z zapisem magnetofonowym.             
Innych uwag nie zgłoszono.  
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała takŜe Radę, iŜ nie wpłynął do niej Ŝaden 
wniosek o dokonanie poprawy jego treści. Wobec tego poprosiła o formalne przyjęcie 
protokołu z VI sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu 01.07.2010r.  
Głosowanie: 
za – 9 
przeciw – 2 
wstrzymało się – 2   
W wyniku głosowania protokół Nr VI/2010 z VI sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej         
w dniu 1 lipca 2010r został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj.                  
w okresie czasu pomiędzy 2 lipca 2010r. a 30 sierpnia 2010r. 
W okresie sprawozdawczym duŜo czasu poświęcił na prace organizacyjne, konsultacyjne              
i negocjacyjne odnośnie uruchomienia od 1 września br. przedszkoli przy wszystkich 
szkołach podstawowych na terenie naszej gminy. Pobyt dzieci w tych przedszkolach będzie 
nieodpłatny (za wyjątkiem wyŜywienia).  
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Ponadto: 
- wykonany został kapitalny remont dachu na budynku Szkoły Podstawowej w Paprociach 
oaz taras przy budynku Przedszkola w Rudkach. 
- zorganizowane zostały dwa zebrania wiejskie w miejscowości Włochy i Baszowice, 
- zlecono opracowanie koncepcji budowy kanalizacji i budowy oczyszczalni ścieków dla 
miejscowości Dębno i Jeziorko, 
- zorganizowany został festyn w Baszowicach pod hasłem: „Zdrowa rodzina – trzeźwa 
rodzina”, 
- współorganizowaliśmy rajd kolarski, który odbył się na terenie naszej gminy przy udziale 
ponad 200 kolarzy z całej Polski, 
- zorganizowane zostały weekendy sportowe w Rudkach i przez okres wakacji funkcjonowała 
młodzieŜowa liga szóstek piłkarskich, 
- został zorganizowany festyn rodzinny w miejscowości Jeziorko głównie dzięki radnym                
i sołtysom z Dębna i Jeziorka, 
- wykonana została magistrala wodociągowa z ujęcia stanowiącego własność gminy Łagów  
w Płuckach do Woli Zamkowej, 
- odbył kilka spotkań z władzami gminy Łagów pod kątem wspólnego porozumienia                  
o wymianie w systemie wodociągowym na ujęciu wody w Woli Zamkowej dotychczasowych 
rur Ŝeliwnych na rury PCV, wybudowania przepompowni i stacji uzdatniania wody. 
Inwestycje te konieczne są po to, aby ujęcia wody w Zamkowej Woli i Płuckach wzajemnie 
tak pracowały, Ŝeby juŜ nigdy nie brakowało nam wody, 
- trwa budowa wodociągu w Nowej Słupi, ul. Łazy oraz budowa wodociągu w Jeleniowie – II 
etap, 
- trwa budowa hali sportowej w Nowej Słupi, 
- rozpoczęła się przebudowa dróg gminnych (ponad 10 km dróg) w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. W tym miejscu pan wójt przypomniał, Ŝe nasza 
gmina jest jedną z 27 gmin w województwie świętokrzyskim (na 104), które zakwalifikowały 
się do tego programu z dofinansowaniem ponad  1 mln. zł., 
- trwa przebudowa dróg wojewódzkich, 
- podpisana została umowa na dofinansowanie modernizacji budynku remizy straŜackiej               
w Nowej Słupi, 
- trwa modernizacja oświetlenia ulicznego w całej gminie, 
- trwa budowa oczyszczalni ścieków w Rudkach, 
- trwa budowa centrum kulturowo-archeologicznego w Nowej Słupi, 
- zorganizowane zostały XLIV Dymarki Świętokrzyskie.  
Na zakończenie swojego wystąpienia pan wójt zachęcił wszystkich do wzięcia udziału w dniu 
19 września br. w DoŜynkach Gminnych.       
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- na uroczystości 45 rocznicy kapłaństwa ks. prof. Adama Kończaka w Mirocicach, 
-  na pikniku rodzinnym w Baszowicach, 
- na spotkaniu z Attila Katona - radnym Csengele (Węgry) w Gminnym Ośrodku Kultury w 
Rudkach, 
- zorganizowała i była uczestnikiem ogniska dla artystów plastyków malujących 
najpiękniejsze zakątki naszej gminy, 
- na podsumowaniu maratonu kolarskiego, 
- na XLIV Dymarkach Świętokrzyskich, 
- na zakończeniu Amatorskiej Ligii Piłki NoŜnej na „Orliku” w Rudkach.   
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Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
  

Ad. pkt. 5.  Podjęcie uchwał 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe projekty uchwał zostały 
omówione i pozytywnie zaopiniowane na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 

- w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie, rozliczenie i kontroli wykorzystania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Ze względu na obszerność tekstu niniejszej uchwały, za zgodą radnych odstąpiono od jej 
odczytania. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały nr VII/44/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie zasad i trybu postępowania               
o udzielenie, rozliczenie i kontroli wykorzystania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie 
stanowiących własności gminy.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/44/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zmian w budŜecie Gminy Nowa Słupia na 2010 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VII/45/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie zmian                      
w budŜecie Gminy Nowa Słupia na 2010 rok.  
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 11 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, 
p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  p. Ewa Pastuszyńska,  
p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński 
wstrzymało się – 1 radny: p. Adam Gałka.    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/45/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta większością głosów. 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/10 z dnia 5 marca 2010 roku w sprawie udzielenia     

pomocy rzeczowej 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VII/46/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie zmiany uchwały 
Nr II/13/10 z dnia 5 marca 2010 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
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Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/46/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 

roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 

Radny pan Adam Gałka zapytał o kwotę zadłuŜenia Gminy. 
W odpowiedzi Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz stwierdziła, Ŝe jako radny 
uchwalając tegoroczny budŜet, powinien znać stan zadłuŜenia gminy. 
Rany pan Zenobiusz Nowiński stwierdził, Ŝe Przewodnicząca Rady Gminy nie udzielając 
odpowiedzi na pytanie popełnia przestępstwo. 
Innych pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono.   
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VII/47/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie zmiany uchwały 
Nr II/14/10 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 marca 2010 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 11 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, 
p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  p. Ewa Pastuszyńska,  
p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 2 radnych: p. Adam Gałka, p. Zenobiusz Nowiński 
wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/47/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta większością głosów. 

 

- w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu oraz o 

przebiegu wykonania planów finansowych gminnej instytucji kultury i publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej, których organem załoŜycielskim jest Gmina Nowa Słupia za 

pierwsze półrocze roku budŜetowego 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr VII/48/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu oraz o przebiegu wykonania 
planów finansowych gminnej instytucji kultury i publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, 
których organem załoŜycielskim jest Gmina Nowa Słupia za pierwsze półrocze roku 
budŜetowego. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
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przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/48/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie zmian w Statucie Publicznego Przedszkola w Rudkach 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/49/10 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie zmian w Statucie Publicznego 
Przedszkola w Rudkach. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/49/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie prowadzenia Alternatywnych Ognisk Przedszkolnych w miejscowości 

Pokrzywianka 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/50/10 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie prowadzenia Alternatywnych 
Ognisk Przedszkolnych w miejscowości Pokrzywianka. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/50/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy z Gminą Łagów              

w przedmiocie wspólnego wykonania przez Gminy Łagów i Nowa Słupia niektórych zadań 

własnych z zakresu wodociągów i zaopatrzenia w wodę 
 

Na prośbę radnego pana Zenobiusza Nowińskiego wprowadzenia do niniejszego projektu 
uchwały dokonał Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. 
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr VII/51/10 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia o współpracy z Gminą Łagów w przedmiocie wspólnego wykonania przez 
Gminy Łagów i Nowa Słupia niektórych zadań własnych z zakresu wodociągów                            
i zaopatrzenia w wodę. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
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Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/51/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 
 

- w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocji Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój               

i Upowszechnianie Aktywnej Integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie 

aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej, przez Gminę Nowa Słupia/Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VII/52/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. w sprawie realizacji projektu systemowego              
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocji 
Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i Upowszechnianie Aktywnej Integracji, 
Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 
społecznej, przez Gminę Nowa Słupia/Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/52/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

-  zmieniająca uchwałę Nr VIII/80/09 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego na 2010 rok 
 

Radny pan Zenobiusz Nowiński zauwaŜył błąd stylistyczny, który został poprawiony. 
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr VII/53/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2010r. zmieniająca uchwałę Nr VIII/80/09 w sprawie 
przyjęcia Programu Współpracy Gminy Nowa Słupia z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Adam Gałka, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,              
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik, p. Rafał Piasecki, p. Jerzy 
Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
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W wyniku głosowania uchwała Nr VII/53/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 
2010r została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 6. Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Leszek Kulpiński zadał pytanie, czy juŜ wiadomo cokolwiek na temat koncepcji 
budowy kanalizacji i budowy oczyszczalni ścieków dla miejscowości Dębno i Jeziorko. 
Następie poprosił o wyrównanie dziur i kolein na drodze wojewódzkiej z Nowej Słupi                   
w kierunku Bodzentyna. 
Na zakończenie swojego wystąpienia złoŜył podziękowania za pomoc w organizacji festynu 
w Jeziorku. 
Radny pan Sylwester Kozłowski zadał następujące pytania: 
- kiedy zostanie ukończona budowa kanalizacji w Mirocicach (wraz z przyłączami), 
- kiedy rozpocznie się remont dróg w miejscowości Mirocice. 
Zasugerował takŜe wykonanie naprawy drogi wojewódzkiej w kierunku Bodzentyna w taki 
sposób, jak to uczyniono w miejscowości Wojciechów, tzn. poprzez wycięcie najgorszych 
odcinków drogi i na nowo ich uzupełnienie. 
Radny pan Kazimierz Pawlik zwrócił się z zapytaniem czy będzie robiony, kiedy oraz z której 
strony drogi chodnik dla pieszych przy drodze wojewódzkiej w Bartoszowinach. Następnie 
zwrócił się z prośbą o dokonanie rozbiórki budynku po byłych ubikacjach w Bartoszowinach 
ze względu na bezpieczeństwo dzieci bawiących się przy tym budynku. 
Radny pan Zenobiusz Nowiński zadał trzy pytania: 
- jakie zadania do wykonania będzie miał kurator powołany przez Sąd Rodzinny w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, 
- w związku z postępowaniem karnym o przybliŜenie treści postanowienia Prokuratury co do 
przystąpienia przez nią do postępowania administracyjnego wobec uchwały Rady Gminy 
Nowa Słupia w sprawie opłat za udostępnianie informacji publicznej,  
- kiedy Wójt ma zamiar wypłacić straŜakom ekwiwalent pienięŜny za udział w akcjach 
ratowniczych w miesiącu maju br. (podczas klęski powodzi w woj. świętokrzyskim). 
Radny pan Rafał Piasecki zwrócił się z prośbą o dowieszenie dwóch lamp ulicznych                  
w okolicy budynku Szkoły Podstawowej w Pokrzywiance (jedna przy skrzyŜowaniu dróg 
dojazdowych do szkoły). 
Innych pytań czy teŜ interpelacji nie zgłoszono. 
Na powyŜsze zapytania odpowiedzi udzielił pan Wójt, a mianowicie: 
- co do koncepcji budowy kanalizacji i budowy oczyszczalni ścieków dla miejscowości 
Dębno i Jeziorko, to w niedługim czasie zostanie ona nam przedłoŜona na piśmie, 
- co do poprawy nawierzchni drogi wojewódzkiej do Bodzentyna to uwaŜa, Ŝe lepiej 
poczekać na jej całkowitą modernizację w przyszłym roku niŜ wymuszać cząstkowe naprawy 
i trwać w takim stanie jeszcze kilka lat, 
- co do zakończenia budowy kanalizacji w Mirocicach, to firma wykonująca tę inwestycję 
została wezwana do ostatecznego jej zakończenia, ale to będzie takŜe zaleŜeć od wpłat 
mieszkańców za wykonanie przyłączy, 
- co do chodnika przy drodze wojewódzkiej w Bartoszowinach, to w dokumentacji, która była 
juŜ opracowana przed jego przyjściem do urzędu, nie był przewidziany chodnik przez 
Bartoszowiny i Milanowską Wólkę. Teraz, w trakcie realizacji inwestycji nie moŜemy tego 
zmienić, ale to wcale nie przeszkadza, by po jej zakończeniu zaprojektować chodnik (o ile 
właściciele wyraŜą na to zgodę), 
- co do postępowania karnego, to zwrócił się do radnego Nowińskiego ze stwierdzeniem, Ŝe 
jeŜeli się komuś coś wytyka, to naleŜałoby samemu się przyznać do tego, iŜ jego sprawa 
karna teŜ jest niezakończona. W przypadku wójta wyrok został całkowicie uchylony, a jak 
postępowanie karne pana Nowińskiego się zakończy, to się okaŜe w najbliŜszym czasie, 
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